
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 817
Vil ministeren redegøre for, om der er risiko for, at der fremover ikke køres
med to sammenkoblede IC4-togsæt i fjerntrafikken mellem København og
Aarhus, men kun enkelte IC4-togsæt set i lyset af de forholdsvis mange aflys-
ninger af to sammenkoblede IC4-togsæt i første kvartal 2014, og at der fra
marts 2014 også kun køres med enkelte IC4-togsæt på strækningen jf. de
fremsendte statusrapporter og artikel i Ingeniøren den 13. juni 2013 ”Grund-
læggende problem med IC4-kobling er først løst i 2017”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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